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内容概要

随着2006年12月11日我国金融业的完全对外开放，中国金融业急需一批既懂专业知识，又会英语的金
融人才，这将为我国高职高专金融专业的学生提供更多的涉外就业机会。
    本书从高职培养高级应用型人才的总体目标出发，结合学生毕业后的工作实际，力求向学生提供其
未来工作岗位所需要的专业英语知识技能，培养学生使用涉外业务英语的能力，以培养口头交际和阅
读的能力为主，尤其突出柜台业务英语操练。
    本书内容以银行英语为主，主要为对私业务、电子银行业务和对公业务，完全符合我国商业银行的
实际业务分类。
具体内容采用单元的形式编写，每个单元由五个部分组成：第一部分为背景知识，主要是对与本单元
主题相关的知识做简单介绍；第二部分为对话，该部分列举了一些对话范本；第三部分为常用词汇与
实用句型；第四部分为练习；第五部分为阅读理解。
力求使学生掌握金融专业英语中最基本的单词、术语和句型，并能在此基础上进行基本的业务会话。
    本书的主要特色为内容系统全面，实用性强，突出金融类专业涉外业务实务；构思独特，选材新颖
，语言规范，创新性强；习题设计具有针对性、实用性和可操作性。
学生能够实现零距离上岗。
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章节摘录

　　Fund transfer arrangement via banks is an essential part of daily banking options. Nowadays, with the
development of interbank electronics, electronic funds transfer becomes the most noteworthy feature of todays
financial services industry. EFTs use a variety of systems and technologies to transfer funds electronically 
（ratherby check or cash） among various bank accounts. They move money between accounts in a fast, secure,
less expensive and paperless way.　　The remitting bank, at the request of a remitter, sends the required funds to a
rernittee or beneficiary by the means instructed by the remitter, through a paying bank （its overseas branch or its
corresponding bank）.　　Usually there are four parties involved in the remittance.　　1） A remitter, also
called the payer, is the person who requires his bank to remit funds to a remittee in other place or a foreign country.
　　2） A remittee, also called the beneficiary, is the person who is addressed to receive the remittance,　　3） A
remitting bank is the bank transferring funds at the request of a remitter through its branch or correspondent bank
and instructing the latter to pay a certain sum of money to a remittee or a beneficiary.　　4） A drawee bank is the
bank entrusted by the remitting bank to pay a certain sum of money to a remittee or a beneficiary named in the
remittance advice.
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